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Ezen kívül természetesen több személyes egyeztetésen, megbeszélésen vettem részt.  

I. Küldöttgyűlés óta eltelt időszak 
 Az előző Küldöttgyűlési ülésen elfogadásra került az idei év költségvetése, amit az 

elfogadás után továbbítottam az ELTE HÖK Gazdasági alelnökének. Az már most 

látható hogy több betervezett költés nem biztos, hogy meg fog valósulni. A 

következőkben próbálom időrendben ismertetni a történéseket. 

 A nyár egyik legfontosabb eseménye az ELTE HÖK vezetőképzője volt. Ezen 

tanulmányi terepgyakorlat miatt nem tudtam részt venni. Fetter Dávid jelentkezett, 

hogy szívesen részt venne a gazdaságis szekcióban. Vele minden nap átbeszéltük a 

legfontosabb történéseket. Ezúton is köszönöm neki a helyettesítést. Sok minden 

megbeszélésre került, amiből mostanáig sajnos nem vagy alig valósult meg valami. 

A pontos részletekről az ülésen szeretnék beszámolni. 

 Június végén elkezdődött a mentortábor helyszínének kiválasztása. A korai 

egyeztetéseknek köszönhetően a beszerzés rendben lezajlott. 

 A nyár folyamán minden önkormányzat gazdaságisa kapott SAP és GIRLEK 

lekérdezési jogot, így napra pontosan nyomon tudjuk követni mennyi forrás van a 

kereten illetve milyen pénzmozgások voltak rajta. 

 A gólyatábori kellékek beszerzését, amire az irodai közbeszerzés lehetőséget adott 

azzal rendeltük meg. Az igényelt kellékek ügyében folyamatosan egyeztettem a 

főszervezőkkel, közalkalmazottakkal. Az igényelt eszközök rendben megérkeztek. Az 

iroda működéséhez is rendeltem szükséges dolgokat, hiszen lejárt az irodai 

közbeszerzés. 

 Hoksza Zsolttal még július végén egyeztettünk a leendő leltárfelelősünkkel. Az 

átadás- átvételi eljárás van hátra.  

 A hagyományokat folytatva idén is tájékozató levelet küldtünk az elsős hallgatók 

számára. Ennek a beszerzésében működtem közre. 

 Augusztus elején életbe lépett az új nyomdai közbeszerzés, azonban a Gólya nyúz 

megrendelése nem ment zökkenő mentesen. Az újságot augusztus 13-án rendeltük 

meg, remélve hogy a beiratkozásra mindenképp megérkezik. Azonban csak a mai 

napon érkezett meg (2015.09.11), a folyamatos egyeztetések ellenére is. A jelenlegi 

szerződés az előzőekhez viszonyítva nagyon magas árakkal dolgozik, így 

véleményem szerint át kell gondolni a Tétékás Nyúz megjelentetésének gyakoriságát. 

A heti megjelenést valószínűleg nem tudjuk biztosítani. 

 Júliusban rendet raktam az Északi Hallgatói irodában, illetve sor került a nagyraktár 

rendrakására is. Az egyetlen hiányosság az ösztöndíj pályázatok selejtezése, melyről 

már egyeztettem nyáron, de még nem történt meg. 

 Az előző időszakhoz hasonlóan rendben tartottam a honlapot, kezeltem a facebook 

oldalt, a kommunikációs felületeken folyamatosan tájékoztattam a hallgatókat. 

 Amíg nem volt irodavezető, kezeltem a levelezést, és válaszoltam a felmerülő 

kérdésekre. 



 A hét folyamán Fetter Dáviddal közösen összeállítottuk a félév első infolevelét, amely 

már kiküldésre is került. 

 Szintén a hét folyamán rendet raktam a Déli irodában és tárgyalóban, beüzemeltem 

a 2-es, 5-ös, 6-os gépeket. 

 Időhiány miatt a fotózás lebonyolítását nem tudom elvállalni, viszont Saáry Ákos 

felajánlotta, hogy szívesen segít ebben. 

II. Delegáltságok 
Delegáltságaimnak minden esetben eleget tettem. 

 

Itt is szeretném megköszönni mindenkinek a segítséget, aki bármilyen formában segítségemre volt az 

elmúlt időszakban! 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat! Ha kérdésed merült fel a beszámolómmal 

kapcsolatban, keress bátran személyesen vagy valamely kommunikációs csatornán! 

Budapest, szeptember 11. 
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